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ZAPISNIK 
S 5. SJEDNICE VMO PODVEŽICA 
ODRŽANE 3.STUDENOGA 2010. 

 
 
PRISUTNI: Aldo Soldatich, Tamara Martinčić, Štefica Vlahov, Branko Glasenhardt i Mladen      
                   Panjako 
GOSTI:    Stasio Scarpa, Rijekapromet , Duško Karić, komunalni redar, Mladen Zoretić, 
MUP , Zoran Bistričić i Igor Pedišić 
                    
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Komunalni nered;; 
2. Prometna problematika 

- nepropisno zaustavljanje i parkiranje 
3. Komunalna problematika 

- usvajanje prioriteta za 2011. godinu 
      4. Bilten br. 7 
      5. Razno. 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
Zapisnik s 4. sjednice je jednoglasno prihvaćen. 

 
AD 1. 
Što se tiče komunalnog nereda, uočeno je da se neke stvari teško mijenjaju, a to se tiče 
olupina na parkiralištima i površinama Podvežice, procedura za uklanjanje je vrlo duga, a i 
grañani ne čine ništa da se to smanji, to se odnosi  i na odlaganje krupnog otpada. 
 
AD 2. 
U razgovoru s predstavnicima MUP-a, jer se gosp. Robert Mišan nije odazvao pozivu, 
članovi Vijeća pokušali su iznaći rješenje  o parkiranju na premu Zakonu zabranjenim 
površinama – pješačkim prijelazima, nogostupima, raskršćima, autobusnim stajalištima. 
Novčane kazne su propisane, ali ništa ne pomažu, jer svatko se može žaliti na propisanu 
kaznu, a ni sama pojava policajca ne spriječava vozače da se zaustave "na minutu". 
Stavljanjem stupića na odreñenim lokacijama omogućava se pješacima prolaz, ali 
istovremeno se vozači na tim mjestima parkiraju na cesti, što znači da se ta prometnica 
automatski sužava. Dakle prometna kultura nam nije na nekoj razini, a policajaca nema 
dovoljno. Dolazi se do pat pozicije, jer ne pomažu ni znakovi, ni signalizacija ni stupići ni 
globe. 
Što se tiče parkiranja u ul. M.Kontuša 14 na pješačkom ponovo je zaključeno da se uputi 
dopis za postavljanjem gljiva ili stupića. 
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AD 3. 
 
Nakon rasprave o obrañenim komunalnim prioritetima za 2011. godine dogovoreno je da 
će se ići s odreñenim upitima prema Odjelu za komunalnu djelatnost: 
 
1. Zašto je postavljanje svjetlosnih treptača naročito na pozicijama gdje su škole 

prepušteno Vijećima, odnosno da bi to trebala struka, pod hitno rješavati, a ne 
da se financiraju iz sredstava prioriteta Vijeća; 

2. Takoñer smatraju da se projekti ( idejni i glavni ) ne bi trebali financirati iz već 
navedenih sredstava prioriteta. 

 
Što se tiče ostalih prioriteta s liste, uočeno je da je parcijalno dostavljen idejni projekt za 
ureñenje platoa ispred marketa u ul. D.Gervaisa 39, što bi hitno trebalo ispraviti, te 
zatražiti da se on odmah dostavi, da bi se Vijeće moglo upoznati s konačnim rješenjem i 
procjenom ( sredstvima ) za njegovu izvedbu. 
Što se tiče nogostupa u ul. Tihovac, dogovoreno je da se iz redovnih sredstava riješi 
stablo kod kbr. 15 ( uklanjanjem stabla ) i saniranjem tog tijela nogostupa. 
 
 
 
 
TABELA USVOJENIH PRIORITETA ZA 2011. 

PRIORITETI U ODRŽAVANJU OBJEKATA I UREðAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA MP 
PODVEŽICA ZA 2011.G.  

21 P O D V E Ž I C A         249.000.- 

Red. 
br. 

O P I S Nadležnost ZKD ZKD RP SREDSTVA 

1. 

Izrada glavnog projekta i ishoñenje 
potvrde na isti za ureñenje trga na 
Podvežici ispred crkve sv. Tereze  

RP     SCARPA 40.000.- 

2. 

S    
anacija nogostupa u ul.E. Starca od kbr. 

16 do kbr. 60 
 

RP     SCARPA    60.000.- 

3. 
Opremanje dječjeg igrališta u ul. 
F.Matkovića sjeverno od kbr. 8 

ZKD Čobić     20.000.- 

4. 

Proširenje javne rasvjete izmeñu ul. 
A.Peruča kod kbr. 11 i ul. E.Starca kod 
kbr. 10 

ENERGO       32.000.- 

5. 

Ureñenje površine u ul. D.Gervaisa 
južno od kbr. 39/1 ( plato ispred 
marketa ) 

RP Čobić Tadić   95.000.- 

6. Sadnja stabala u Naselju Vulkan  
ZKD Tadić     2.000.- 

 
 
 
 
U prilogu zapisnika nalazi se i cijela tabela obrañenih prioriteta za 2011., odnosno prioriteti 
koji će se realizirati u narednim godinama. 
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AD 4. 
Ureñivanje biltena je u završnoj fazi, samo nedostaje članak o KUU "Jeka Primorja", 
te bi s njim bio gotov, odnosno mogao bi se dati u tisak. 
 
 
 
SLIJEDEĆA SJEDNICA ODRŽAT ĆE SE 17. STUDENOG 2010. GODINE S 
POČETKOM U 18 SATI. 
      
     
 
 
 
Sjednica je završila u 20,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (3 ) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednik VMO PODVEŽICA 
 

 
Giudita Pilaš Aldo Soldatich 

 


